
Referat NSBF 18/9 -2024

Afbud: Merete, Benjamin
Tilstede: Niels, Sofie, Inge Dorte, Jette og Helle

Dagsorden:
*Godkendelse af dagsorden: Ja

*Godkendelse af referat fra 18. april 24: Ja

*Lys i mørket, orientering ved Inge-Dorthe: Tamsin/DN og Merete/NSBF laver et 
arrangement på Ballebjerg. Lørdag 2/11, detaljer følger senere.

*Ballebjerg, råden over vejareal i forbindelse med vielse. OBS. En anden gang skal der 
søges om tilladelse hos kommunens vejmyndighed. 

*Ballebjerg skal renoveres og vi har hentet tilbud og afsøger muligheder for 
medfinansiering. Lars Meldgård fortsætter som flagmand.

*Budget sendes til Samsø Kommune i forhold til det kommunale tilskud.

*Kort status fra øvrige arbejdsgrupper: byhaven kommer til at mangle lidt 
redskaber/græsslåmaskine, badebroen nedtages snart, lejrpladsen kom lidt senere i gang 
pga. den megen nedbør – ellers fungere det fint. Vinterbaderklubben ønsker fortsat 
saunaovn og fortsætter som tidligere. ”Den bevarende lokalplan” står stille og intet nyt at 

ϑbemærke. Der er plads til flere/nye i alle grupper - så kom glad

*Foreløbige datoer på kommende arrangementer mv.: Jul på Nordøen: Juletræet tændes 
lørdag 30/11 og af hensyn til planlægning senest kl.15.30.  Sct. Pauls møde i januar 2025 
planlægges med Marcel. 

*Eventuelt:
Kommunalbestyrelsen har 27/8 sat en udbudsproces i gang vedr. Sportspladsen.
Et forslag som vi arbejder videre med omhandlende en borgerstue/forsamlings sted, hvor 
vi kan mødes og få en kop kaffe, spille et brætspil, tale med naboer – dem du kender eller 
helt nye. 


